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ROMÂNIA 
Municipiul Bucureşti 

Consiliul Local Sector 2 
www.ps2.ro • Strada Chlrlstlglllor nr. 11-13, Tel: •(4021) 209.60.00 Fax: +(4021) 209.62.62 

PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinfa ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 04.11.2021 

A vând în vedere prevederile Decretului Preşedintelui României nr. 195/2020 privind 
instituirea stării de urgenţă pe teritoriul României, cu modificările şi completările ulterioare, 
în conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 38/31.03.2020 privind 
stabilirea procedurii de desfăşurare a şedinţelor Consiliului Local al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti , în situaţii excepţionale, constatate de autorităţi le abilitate, lucrările 
şedinţei se desfăşoară prin mijloce electronice, printr-o platformă on-line de videoconferinţă, 
începând cu orele 16:00. 

Lucrările şedinţei încep la orele 16:00 în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din sediul 
Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- Domnul Radu- Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

- Doamna Duinea Corina Iosefina - Director Executiv direcţia Administraţie Publică 
Locală cu atribuţii delegate de Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, 
conform notei nr. 175071/ 03.11.2021 privind preluarea unor atribuţii ale funcţiei de Secretar 
General al Sectorului 2, precum şi cererea de concediu nr. 17 5049/03 .11.2021 ; 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei , doamna Corina Duinea- Director Executiv DAPL -
face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţi 26 consilieri 
locali.Dpmnul consilier local Şerpescu Cătălin lipsind nemotivat. Domnul consilier local 
Nicolescu Claudiu este prezent şi votează începând cu proiectul nr.2 de pe ordinea de zi. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a 
făcut în scris, conform prevederilor art. 134, alin. (1), lit.„a" din 0.U.G nr.57/20 19 privind 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând 
data, ora şi procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 
înregistrată sub nr. 2365/29. l 0.2021, Dispoziţia Primarului Sectorului 2 privind completarea 
ordinii de zi înregistrată sub nr. 2426/ 03 .11.2021.2021, precum ş i nota de rectificare 
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nr.3952/ 04.11.2021, au fost aduse la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei 

Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul instituţiei, în termenul prevăzut de art. 

134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 

ORDINEA DE ZI 

1 
Aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti din data de 21.10.2021; 

Proiect de hotărâre privind acordarea alocării financiare pentru facilitarea participării 

2 
elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la 
programul „Şcoală după şcoală" 
Iniţiator: ALEXANDRA-ELENA CHIRILĂ- Consilier local 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea numărului şi cuantumului burselor aferente 

3 
Semestrului I al anului şcolar 2021-2022 pentru elevii din învăţământul preuniversitar de 
stat de pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 
Iniţiator: ALEXANDRA-ELENA CHIRILĂ - Consilier local 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plafonului maximal pentru anularea sumelor mai 
mici de 40 lei, cu care contribuabilii figurează datori către bugetul local al Sectorului 2, 

4 ca total al creanţelor fiscale, la data de 31 decembrie 2021 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cererilor de finanţare şi a devizelor generale 
estimative pentru obiectivele de investiţii „Construire pasaj suprateran Şoseaua Fundeni 
- Strada Gherghiţei", „Construire pasaj subteran B-dul Ferdinand I- B-dul Gării Obor-

5 Str. Heliade Între Vii", „Construire pasaj suprateran str. Baicului" în vederea includerii 
la finanţare în cadrul Programului Naţional de Investiţii "Anghel Saligny" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 2 
în Comisiile de evaluare a probei de interviu la fiecare unitate de învăţământ 

6 
preuniversitar de stat din Sectorul 2 unde se desfăşoară concursurile pentru ocuparea 
funcţiilor de director şi director adjunct 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre pentru aprobarea cererilor de finanţare şi a devizelor generale 
estimative privind reabilitarea sistemului rutier pentru 15 străzi din Sectorul 2 al 

7 
Municipiului Bucureşti, în vederea includerii la finanţare în cadrul Programului Naţional 
de Investiţii "Anghel Saligny" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului general al 

8 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti la 30.09.2021 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului 
general pentru obiectivul de investiţii: "Reabilitare pod pietonal peste Lacul Morarilor, 

9 Sector 2, Bucureşti" 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 
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Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Începem prin a face 

prezenta, doamna secretar vă rog! 

Doamna Corina Iosefina Duinea, Director Executiv DAPL: În prezent din 27 de 

consilieri lipsesc 2, domnul Cătălin Şerpescu şi domnul Claudiu Nicolescu deci ne vom 

raporta la un cvorum de 25 de consilieri prezenţi. De asemenea, aşa cum făcea şi doamna 

secretar, fac şi eu apel: în cazul în care există anumite conflicte de interese sau consideraţi că 

vă aflaţi într-una dintre situaţiile prevăzute de lege privind statutul dumneavoastră, vă rog să 

vă abţineţi de la a participa la vot pentru acel proiect de hotărâre unde identificaţi această 

situaţie. Îl las pe domnul preşedinte să conducă şedinţa. Mulţumesc! 
Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc şi eu! 

Acestea fiind spuse cred că putem începe prin aprobarea procesului-verbal al şedinţei din 

data de 21.1 O .2021. 

Este prezentat punctul nr.I Procesul - verbal al şedinjei ordinare a Consiliului Local 

al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 21.10.2021; 

Se supune la vot punctul nr.I, Procesul - verbal al şedinjei ordinare a Consiliului 

Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 21.1O.2021 şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- 0, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catene Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Dină Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Supun spre aprobare 

ordinea de zi iniţială, aşa cum a fost transmisă ea. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru-Silviu: Nu trebuia mai întâi suplimentarea, 

după care în totalitate? Întreb! 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Votăm şi 

suplimentarea după aceea. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedin/ei ordinare a C.L.S.2 din data de 04.Jl.202I şi 

aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, 

NU VOTEAZĂ - O. 
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Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Oină Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache 

Isabela Florina, Şerpescu Cătălin Constantin. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă Supun spre aprobare 

şi ordinea de zi suplimentară, completarea la ordinea de zi. Mulţumesc 

Se supune la vot Suplimentarea Ordinei de zi a şedin/ei ordinare a C.L.S.2 din data 
de 04.11.2021 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Oină Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache 

Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule preşedinte, am şi eu ceva 

de spus înainte de a începe şedinţa! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog să mă lasaţi 

să termin ce am de spus şi după aceea vă dau cuvântul! Voiam să spun de la început că dacă 

sunt interpelări, aş vrea să le luăm la final. Dacă toată lumea este de acord, interpelările o să 

le punem la final. Spuneţi, domnule Iliescu! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Înainte de-a-ncepe ordinea de zi, 

am o declaraţie! Vă mulţumesc frumos, domnu preşedinte! Domnul primar este cumva 

acolo? 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă aude şi domnul 

primar! 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, 

da, sunt aici! 

Domnul consilier Albu Savel-Adrian: Înainte să-i daţi cuvântul domnului Iliescu, ar 

trebui să supuneţi la vot ordinea de zi în integralitatea ei! 

Doamna Corina Iosefina Duinea, Director Executiv DAPL: Domnule Albu, la ordinea 

de zi este puţin diferit faţă de celelalte proiecte pe care le votăm cu amendament. A fost 

votată ordinea de zi şi suplimentarea. Într-adevăr, domnul F eroiu a remarcat că se putea vota 

în altă ordinea: suplimentarea şi ordinea de zi, dar nu se votează încă o dată ordinea cu 

suplimentarea. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Oricum nu mai are importanţă, 

ordinea de zi a trecut! Îmi permiteţi, domnul preşedinte? 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă ascult, dacă are 

legătură cu ce este la ordinea de zi! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Sigur că da! Îl salut pe domnul 

primar! Domnule primar, dumneavoastră care vă bateţi cu pumnii în piept privind 

transparenţa şi tot ce se întâmplă, că publicaţi totul, că sunteţi aşa de "curat ca lacrima" ... A 

fost un concurs zilele trecute, a fost un concurs la Poliţia Locală. Corect? Corect! Abia luni, 

abia luni acum două-trei zile s-a publicat pe PS2 acest concurs. Păi, unde este transparenţa 

privind Primăria Sectorului 2? Până acum aveaţi bunul obicei, când aţi avut concurs de 

directori la ADP, la Administraţia Pieţelor, să întrebaţi şi Consiliul Sectorului 2 printr-o 

hotărâre de consiliu privind criteriile. De data asta, ooops, nu aţi mai făcut aşa ceva! Oare de 

ce? Aţi avut vreun interes privind directorul Poliţiei Locale la acest examen? Mulţumesc! 

Aştept un răspuns de la domnul primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 

reamintesc că s-au votat în Consiliul Local criteriile pentru directorul Poliţiei Locale. Am 

avut o hotărâre de consiliu local fix în ceea ce priveşte acest lucru. S-au votat acum vreo 

două sau trei luni, nu mai ţin minte exact. Concursul a fost public, din câte ştiu eu, nu am 

verificat personal. Mă aştept să fi fost publicat ca toate concursurile la timp, dacă nu s-a 

întâmplat aşa, aş vrea să ştiu! Dar nu am această informaţie, este prima dată când aud această 

informaţie, repet, nu am verificat eu personal! Din punctul meu de vedere toate lucrurile au 

mers exact cum trebuia şi transparent. Nu văd niciun fel de lipsă de transparenţă, sau nu ştiu 

cum aţi numit-o dumneavoastră, pe nicăieri! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Păi, domnu primar, dacă luni s-a 

publicat pe PS2, cum vă explicaţi lucrul ăsta? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: N-am 

verificat acest lucru, nu ştiu dacă este cineva de la ... A fost publicat conform legii, mi se 

confirmă acum de la IT şi de la Comunicare. Cred că a fost o neînţelegere şi aici poate 

trebuie s-o explic tuturor. Am cerut la un moment dat ca toate concursurile care au fost 

făcute în mandatul meu, să rămână publicate, să nu mai fie ascunse concursurile care au avut 

Ioc. Din acest motiv pagina cu lista de concursuri existente, mă rog, locul unde se publică 

aceste concursuri, a devenit "paginat" - apar pe mai multe pagini aceste concursuri. 

Concursul acesta apărea pe pagina doi. Este un lucru pe care aş vrea să-i rog pe colegii de la 
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IT, că sunt sigur că este simplu, să schimbe ordonarea în aşa fel încât să fie primele cele mai 

recente, nu primele în ordine cronologică. I-aş ruga pe colegii de la IT să facă acest lucru, că 

ar fi mai uşor de înţeles de toată lumea ca acele concursuri care sunt mai aproape de data 

noastră, sau cele mai recente ca să zic aşa, să fie primele. Altfel, concursurile cele mai 

recente ajung pe pagina a doua. Dar, din punctul meu de vedere înţeleg că au fost 4 

candidaţi, deci ... A fost cunoscut acest lucru. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Mulţumesc şi eu pentru răspuns! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumim! Putem 

trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Domnul preşedinte, dacă-mi permiteţi! 

Claudiu Săftoiu sunt! Vreau să comunic un lucru legat de domnul Nicolescu. Mi-a scris 

acum pe grupul consilierilor PNL că dacă nu se poate conecta îmi deleagă mie votul. Este 

posibil acest lucru? 

Doamna Corina Iosefina Duinea, Director Executiv DAPL: Domnul Săftoiu, cu tot 

respectul, nu este posibil! Doar că o să putem consemna totuşi, cu rugămintea de-a ne 

transmite şi în scris pe o adresă de e-mail pentru a-i motiva absenţa, dar mai mult de atât nu. 

Eu menţionez acest lucru, că sunt probleme tehnice. L-aş ruga totuşi în cursul zilei de astăzi 

să trimită un e-mail în care să spună că nu s-a putut conecta. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Mulţumesc şi eu! 

Este prezentat punctul nr.2, proiectul de hotărâre privind acordarea alocării financiare 

pentru facilitarea participării elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ din Sectorul 2 al 

Municipiului Bucureşti la programul „Şcoală după şcoală"; 

Domnul consilier local Nicolescu Claudiu este prezent şi votează începând cu 

proiectul nr.2 de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Iniţiator doamna 

viceprimar Alexandra Chirilă. Vreau să menţionez că aici avem şi o notă de rectificare pentru 

îndreptarea unei erori materiale. Sunt convins că toţi colegii din consiliu au primit pe e-mail 

această rectificare, nu cred că are rost să dau citire notei respective. Doamna viceprimar, 

dacă doriţi să spuneţi ceva. 

Doamna Chirilă Alexandra Elena, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, este vorba despre proiectul "Şcoală după şcoală" pe care vi-l propun astăzi spre vot. Este 

vorba de proiectul pe care noi îl iniţiem pentru semestrul II, presupune decontarea de până la 

35 de lei pe zi de elev într-un maxim de 700 de lei pe lună pentru programe de "şcoală după 

şcoală" organizate de şcolile din sectorul 2, programe avizate de ISMB. Unele dintre 

condiţiile pentru ca şcolile să se poată înscrie în acest program al nostru este să ofere o masă 

caldă şi posibilitatea ca elevii să stea la program până la ora 18:00, astea au fost intens cerute 

de părinţii care au răspuns la chestionarul pe care l-am derulat în luna septembrie pe site-ul 

Primăriei şi am mai avut discuţii şi cu asociaţiile de părinţi care deja rulează astfel de 

programe. Avem un buget total de 4 milioane de lei pentru semestrul II, pentru 1.200 de 
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beneficiari, iar asociaţiile trebuie să se înscrie până la data de 17 decembrie. Deci, şcolile 

care nu au în momentul de faţă programe avizate, o să le rog pe această cale să demareze şi 

acest program. Dacă aveţi întrebări, vă ascult! Mulţumesc! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da, dacă se poate! Da, şi noi suntem de 

acord de principiu cu alocarea unor bani pentru "Şcoală după şcoală". Întrebarea este dacă nu 

ne grăbim puţin? Din simplul motiv, ştiţi bine, că trimestrul acesta prezenţa fizică e aproape 

anulată în şcoli, iar dată fiind situaţia pandemică, nici trimestrul al II-iea nu arată mai fericit 

şi tot on-line şi atunci noi, Grupul PNL, propunem ca un amendament ca această alocare de 

bani să fie pentru anul şcolar 2022-2023. 

Doamna Chirilă Alexandra Elena, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Într-adevăr situaţia pandemică ... scuze, aş vrea să-i răspund domnului Săftoiu! Situaţia 
pandemică într-adevăr face lucrurile să fie un pic nesigure în acest moment pe toate 

planurile. Acest buget pe care noi îl propunem este o sumă care poate să ajungă la maxim sau 

poate să fie mai mică, dacă situaţia pandemică în luna aprilie, spre exemplu, permite 

întoarcerea la şcoală, atuncea vom deconta perioada care va fi din acel moment din aprilie 

până la finalul anului şcolar. Nu văd, în momentul ăsta, de ce nu am menţine programul 

pentru semestrul II ţinând cont că este un semestru care se întinde pe mai multe luni şi este 

un ajutor care ar veni, cred eu că părinţii ar fi bucuroşi de el indiferent dacă se întâmplă pe o 

lună sau pe patru. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Nedelcu\ Radu: Doamna viceprimar, vreau să cer o clarificare, 

dacă-mi permite domnul preşedinte de şedinţă. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog, domnul 

Nedelcuţ! Spuneţi! 

Domnul consilier local Nedelcu\ Radu: Apropo de întrebarea domnului Săftoiu şi de 

răspunsul dumneavoastră, vreau să mă asigur că înţelegem corect. Noi alocăm o sumă de 

bani care să fie disponibilă pentru decontarea activităţilor din "Şcoală după şcoală''. În lunile 

în care se învaţă on-line şi nu se desfăşoară programul "Şcoală după şcoală", nici noi nu 

cheltuim niciun leu din aceşti bani. Corect? Nu se decontează niciun leu în acele luni în care 

nu se desfăşoară activităţi de after-school. E corect? 

Doamna Chirilă Alexandra Elena, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, este corect! În regulament scrie clar că nu se decontează activităţile desfăşurate on-line, 

numai prezenţa fizică în programele de „Şcoală după şcoală". 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Este foarte clar, că nu poţi să te duci acasă cu 

mâncarea caldă la copil, on-line! 

Domnul consilier local Nedelcu\ Radu: Bun, pentru că este un răspuns la ce spune 

domnul Săftoiu în care este o îngrijorare legitimă că ce se întâmplă în momentul în care noi 

aprobăm nişte bani, dar totuşi şcoala se desfăşoară on-line şi răspunsul este: atunci când se 

desfăşoară on-line banii nu se cheltuie pentru că nu se fac activităţi de after-school. Dacă la 

un moment dat, timp de o lună sau timp de două luni se intră în prezenţă fizică şi în acea lună 

sau două luni se desfăşoară activităţi "Şcoală după şcoală'', avem aceşti bani deja aprobaţi şi 

deja votaţi şi putem să-i decontăm pe loc în ziua respectivă cum au început activităţile, noi îi 

şi ajutăm cu bani pe părinţi. Corect? Mulţumesc frumos! 
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Doamna Chirilă Alexandra Elena, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Da, acest lucru este corect! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc şi eu, 

domnule Nedelcuţ şi doamnă viceprimar! Doamna Popescu, dacă doriţi să spuneţi ceva, vă 

rog să vă înscrieţi la cuvânt! Mulţumesc! Înainte de-a trece la vot, dacă nu mai sunt alte 

comentarii, aş vrea să cer avizele de la comisiile de specialitate. Cu voia dumneavoastră, aş 

vrea să luăm toate avizele de la început pentru toate proiectele, astfel încât să nu omitem 

ceva, dacă sunteţi de acord, bineînţeles! Mulţumesc! Comisia de la Buget? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: La Buget toate avizele sunt favorabile 

pentru toate proiectele! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! Juridic? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Favorabil pentru toate proiectele de 

hotărâre de astăzi! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! 

Învătământ? 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru-Silviu: Favorabil pentru toate! Şi vă rog să 

supuneţi amendamentul la vot, după care proiectul! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da, rugămintea mea este, dacă nu mai 

sunt comentarii, să supuneţi amendamentul propus de grupul liberal la vot. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Imediat! 

Transparenţă? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu: Favorabil la toate proiectele de pe 

ordinea de zi! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Şi Administrarea 

Patrimoniului pentru ultimul proiect? 

Domnul consilier local Croitoru Angel: Avize favorabile la toate proiectele pentru 

astăzi! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Bun! Supunem la 

vot amendamentul grupului liberal! 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Eu am totuşi o nelămurire aici! 

Amendamentul Grupului liberal presupune să nu alocăm banii aceştia în semestrul al II-iea şi 

să-i alocăm din semetrul I al anului viitor sau susţine să-i alocăm şi în semestrul I şi în 

semestrul al II-iea al anului curent, al anului şcolar curent, şi semestrul I al anului şcolar 

viitor? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru-Silviu: O să răspund eu. Acolo unde scrie 

2021-2022, să scrie 2022-2023, e simplu! 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Adică pentru semestrul II din anul viitor 

şcolar. Practic, să amânăm pentru I an! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Exact, înseamnă din septembrie viitor. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Am înţeles! OK! Nu sunt de acord! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Dacă-mi permiteţi, domnu 

preşedinte! Mulţumesc! Mie mi se pare propunerea de hotărâre de consiliu foarte bună! Ceea 
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ce propun colegii noştri liberali, este să nu le mai dăm bani la copii, acum în perioada 

asta„ .că nu s-a înţeles deloc! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Este vorba să păstrăm banii aceştia 

pentru anul şcolar viitor când situaţia pandemică poate se va fi îndreptat. Avem valul 4, 

vorbim de valul 5, dacă-i ascultăm pe oamenii de ştiinţă, pe epidemiologi, vom afla că 

lucrurile nu se vor îmbunătăţi atât de repede şi prezenţa fizică în şcoli a elevilor va întârzia. 

Nu am zis să nu dăm bani, ci să reportăm aceşti bani pentru perioada când vom trece de 

situaţia pandemică pentru ca să putem folosi totuşi 4 milioane de lei, e o sumă care poate fi 

folosită în interesul cetăţenilor. E vorba de oportunitate! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am înţeles! Dar dacă vor începe 

şcolile peste două săptămâni? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Începe de atunci programul, Cristi! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog să vă 

înscrieţi la cuvânt! Să nu transformăm într-o ... Fiecare dacă se înscrie la cuvânt, atât! 

Doamna Chirilă Alexandra Elena, Viceprimarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aş mai vrea să mai clarific o dată programul. Proiectul este pentru semestrul II, deci pentru 

semestrul acesta, oricât a rămas din el, nu avem nicio alocare bugetară. Şcolile care au 

programul "Şcoală după şcoală" avizate, trebuie să se înscrie până la 17 decembrie iar 

decontarea se face pe listă de prezenţă, adică dacă este permisă şcoala fizică noi avem aceşti 

bani pregătiţi, dacă nu, nu! Pentru semestrul II. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am înţeles! Deci asta mi se pare 

soluţia luată de doamna viceprimar ... 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Domnul Iliescu, vă 

rog frumos! Dacă nu cereţi cuvântul, o să vă tai microfonul! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Vă rog, acordaţi-mi cuvântul! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Mie mi se pare soluţia propusă de 

doamna viceprimar, excelentă! Pentru semestrul II, la asta mă refer! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Mulţumesc! Dacă 

nu mai sunt alte ... Doamna Anda Badea, vă rog! 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Mulţumesc! Cred că mai trebuie făcută o 

clarificare: banii ăştia dacă nu sunt cheltuiţi în semestrul al II-iea din anul şcolar 2021-2022, 

nu înseamnă că nu pot fi reportaţi ulterior printr-o altă hotărâre pentru primul semestru din 

anul şcolar 2022-2023, adică nu sunt contradictorii chestiunile astea. Deci, nu sunt în niciun 

pericol copiii să nu mai beneficieze de bani anul viitor. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Bun! Mulţumesc! 

Vă rog să votaţi pentru că expiră şi timpul de vot! Amendamentul grupului liberal, 

bineînţeles! 

Doamna consilier local Georgescu Elena Daniela: Nu funcţionează sistemul de vot! 

Daniela Georgescu sunt! Mă abţin! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Haideţi să repetăm 

procedura pentru amendamentul grupului PNL, ca să nu mai existe nicio problemă şi vă rog 
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să votăm în timp util! Mulţumesc! Haideţi să votăm amendamentul, după care vă dau 

cuvântul, doamna Popescu! Mulţumesc! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu, dar vreau să spun acum, domnu 

preşedinte! Văd că nu s-a-nţeles amendamentul! Nu era nimic greşit atâta timp cât grupul 

PNL solicita ... 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Doamna Popescu, 

nu v-am dat cuvântul, în primul rând! Mulţumesc! Haideţi să votăm amendamentul, după 

care vă dau cuvântul! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnu preşedinte! Vreau să transmit foarte 

clar, grupul PSD nu se abţine, votează "pentru"! Că mi se pare corect să mai accentuăm încă 

o dată că dorim şi în 2022 spre 2023 anul şcolar să avem "Şcoală după şcoală", chiar dacă 

acum Doamne fereşte în semestrul II nu se va întâmpla şi vom fi on-line, să fim siguri că 

vom avea! Ăsta e amendamentul propus de grupul liberal, nu văd de ce aţi fi împotrivă! 
Doamna consilier local Badea Anda Simona: Grupul liberal spune să nu dăm banii ăştia 

pentru semestrul II! 

Doamna Corina Iosefina Duinea, Director Executiv DAPL: Doamna Badea, doamna 

Badea, iertaţi-mă puţin! Haideţi să lămurim puţin! Eu am înţeles aşa - că mă interesează 

foarte mult în cazul în care trece acest amendament, că domnul Săftoiu nu consideră acum că 

ar trebui alocaţi, conform proiectului, pentru semestrul II an şcolar 2021-2022 şi că aceşti 

bani ar trebui alocaţi pentru anul şcolar 2022-2023. Am înţeles corect? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da! 

Doamna Corina Iosefina Duinea, Director Executiv DAPL: Bun! Deci, vorbim până la 

urmă de aceeaşi sumă dar alocată pe un alt an şcolar. Haideţi să votăm acest amendament pe 

anul şcolar 2022-2023. Dacă sunteţi de acord, vedem rezultatul amendamentului, apoi 

mergem mai departe la proiect cu sau fără amendament! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul Săftoiu, mai repetaţi! Nu doriţi pe 

semestrul II al acestui an şcolar să se facă "Şcoala după şcoală" în cazul în care copii vin 

fizic la şcoală? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Nu! Nu doreşte! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Dacă se poate să răspund! Noi Grupul 

liberal considerăm că nu este acum oportun să alocăm 4 milioane de lei pentru că situaţia 

pandemică e foarte riscantă şi atunci să putem aloca pentru anul şcolar 2022-2023 aceşti bani 

pentru programul "Şcoală după şcoală". Practic, mă repet! Doamna Duinea a spus acelaşi 

lucru! Am confirmarea! 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Deci dumneavoastră doriţi cumva 

amânarea acestui program cu un an, adică pentru anul următor şcolar. 

Doamna Consilier local Popescu Lenuţa: Domnul preşedinte vreţi să mă lămuresc şi eu, 

domnul preşedinte. În cazul în care noi începem şcoala pe semestru II fizic, dumneavoastră 
nu sunteţi de acord să alocăm bani, pentru şcoală după şcoală? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Din câte înţeleg de la domnul 

Săftoiu, da. 
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Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da, am vorbit despre acest lucru pentru 

o amânare cu un an tocmai din cauza situaţiei pandemice şi că există riscul mare. 

Doamna Consilier local Popescu Lenuţa: Preconizaţi că nu începem fizic? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Nu că preconizez, din nefericire toate 

datele şi statisticile duc acolo, nimeni n-ar vrea să se întâmple asta. 

Doamna Consilier local Popescu Lenuţa: Noi suntem de acord atunci când începem 

şcoala fizic şi pe semestrul II să înceapă proiectul acesta "Şcoală după şcoală" şi atunci la 

amendament ne abţinem. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Domnul Iliescu aveţi ceva de spus, 

cereţi cuvântul vă rog frumos. 

Doamna Consilier local Popescu Lenuţa: Nu s-a înţeles, nu s-a înţeles, bine că l-a 

repetat domnul consilier Săftoiu, nu s-a înţeles, nici doamna director Duinea n-a înţeles. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Dar acum s-a înţeles, da? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Pentru ultima dată toată lumea este 

lămurită de acest amendament? 

Domnul consilier local Albu Adrian: Îmi daţi şi mie cuvântul, vă rog? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Domnul Adi Albu întâi că s-a 

înscris la cuvânt după care domnul Radu Mihaiu şi doamna viceprimar. 

Domnul consilier local Albu Adrian: Îţi mulţumesc. Din ce am înţeles eu acest 

amendament spune în felul următor, se amână banii pentru anul 2022- 2023, asta înseamnă 

că pentru semestrul II, în cazul în care de exemplu, din februarie-martie copiii vor reveni la 

şcoală, ei nu vor avea alocaţi bani pentru programul"Şcoală după şcoală". Am înţeles corect 

domnule Săftoiu? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Aţi înţeles corect în condiţia în care în 

semestrul II va începe şcoala, fizic iar noi vom avea lunar şedinţă de consiliu pentru a putea 

aloca aceşti bani, până atunci pot fi cheltuiţi în alte scopuri, încă odată. 

Domnul consilier local Albu Adrian: Chestia asta o putem face şi la anu la fel de bine 

cum o facem şi acum. Deci nu văd nici un motiv să facem un amendament în momentul de 

faţă pentru nişte bani care oricum sunt alocaţi în bugetul viitor. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Păi atunci votaţi amendamentul şi cu asta basta. 

Domnul consilier local Albu Adrian: Păi votez amendamentul degeaba pentru că 

hotărârea o luăm oricum. 

Domnul consilier local Albu Adrian: Votaţi amendamentul, e foarte simplu. 

Domnul consilier local Albu Adrian: Şi dacă noi votăm amendamentul vostru noi nu 

vom mai avea anul viitor posibilitatea să dăm pentru. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc. Domnul Feroiu nu v

am dat cuvântul, mulţumesc. Deci cred că toată lumea s-a lămurit, dacă votăm 

amendamentul nu se vor aloca bani pentru semestrul II al anului şcolar curent. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Eu sper să înceapă şcoala copiii cât 

mai repede. 
Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Şi noi vrem, Doamne fereşte, am doi 

copii minori, vreau să se ducă la şcoală fizic. 
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Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc domnul Săftoiu. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea să vă atrag atenţia că votarea unui astfel de amendament ar modifica dramatic 

regulamentul asociat acestui HCL. Vă citesc: perioada pentru care se asigură alocarea 

financiară este semestrul II al anului şcolar 2021-2022. Vă mai citesc, este art.6 dacă nu mă 

înşel, mai există un articol care spune direct în HCL, până la data de 17 decembrie 2021 

entităţile eligibile care doresc să furnizeze servicii trebuie să depună acte. Deci amânarea aşa 

cum a fost propus în acest amendament va provoca foarte multă confuzie şi foarte mult haos, 

acest HCL va deveni inaplicabil pentru că el trebuie schimbat în mod substanţial, dacă se 

votează acest amendament. În cazul în care, aşa cum spune domnul Săftoiu, şcoala va fi 

exclusiv online, nici un ban nu va fi cheltuit de la bugetul local al sectorului 2 pentru acest 

proiect şi asta este deja prevăzut. Mulţumesc. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Mulţumesc. Deci noi avem 

prevăzut în bugetul pe acest an această sumă, corect? Corect! Pentru anul viitor, când vom 

aproba bugetul pentru anul viitor, cu siguranţă vom propune iară sumele necesare privind 

„Şcoală după şcoală''. Să lăsăm bugetul aşa cum a fost votat de către noi toţi să meargă în 

continuare, în caz că copiii vor începe şcoala şi Doamne ajută să se întâmple lucrul acesta, le 

vom da banii; nu vor începe şcoală, banii vor fi în fondul de rezervă al primăriei, deci nu vor 

fi cheltuiţi şi cu asta basta, ce e aşa de greu de înţeles. Vă vorbeşte un economist. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă mulţumesc domnule Iliescu. Vă 

rog să trecem la vot. Amendamentul propus de Partidul Naţional Liberal, vă rog. 

Domnul consilier local Nedelcu\ Radu: Domnule preşedinte, Radu Nedelcu\ sunt, după 

ce se încheie votul aş vrea şi eu să iau cuvântul legat de acest amendament, dar după ce se 

încheie votul. Vă mulţumesc. 

Se supune la vot Amendamentul Grupului Liberal la proiectul de hotărâre privind 

acordarea alocării financiare pentru facilitarea participării elevilor înscrişi în unităţile de 

învăţământ din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la programul „Şcoală după şcoală" şi 

respins de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -7, NU - 9, ABŢ- 9, NU 

VOTEAZĂ-I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu 

Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Mihai Constantin, Pasciuc Paula. 

ÎMPOTRIVĂ: - Matei Vasile- Silviu, Badea Anda-Simona, Croitoru Angel, Albu 

Savel-Adrian, Chirilă Alexandra Elena, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Nedelcu\ Radu. 

ABŢINERE: - Anghel Florin, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena

Daniela, Lăzăroiu Ioana Gela, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina, Catone 

Magdalena- Marta, Iliescu Constantin Cristinei. 

NU VOTEAZĂ: - Popescu Lenuta. 
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Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Trecem la a vota proiectul aşa cum 

a fost el propus iniţial. Deci proiectul numărul 2, da. Mulţumesc, daţi drumul la vot. Domnul 

Nicolescu sunteţi în şedinţă? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Păi asta este, mi se pare că avem 

un vot în plus, că suntem 26 de inşi acuma. 

Domnul consilier local Nicolescu Claudiu: Da, prezent. 

Doamna Duinea Corina Iosefina, Director Executiv DAPL: Atunci de la acest punct ne 

raportăm la un cvorum de 26 de participanţi. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc. Domnul Nedelcuţ aţi 

solicitat cuvântul, vă rog. 

Domnul consilier local Nedelcu\ Radu: Da, voiam să spun scurt că înţeleg preocuparea 

colegilor din Grupul Liberal în ce priveşte finanţarea pentru semestrul I din anul şcolar 

2022-2023, ei îşi doreau să luăm sumele de la semestrul II din anul curent şi să le punem 

deoparte pentru semestrul I din anul viitor. Aş vrea să ne luăm neoficial, dar verbal între noi 

cu toţii, să ne luăm angajamentul că şi în anul şcolar 2022-2023 vom continua să susţinem 

proiectul „Şcoală după şcoală", un proiect despre care cred că suntem de acord cu toţii că 

este benefic atât pentru elevi cât şi pentru părinţi. În momentul de faţă nu am votat bugetul şi 
nici regulamentul pentru anul 2022-2023. Mi-aş dori să ne luăm cu toţii angajamentul că 

vom pregăti un asemenea regulament şi vom pregăti un asemenea buget, când vine timpul 

pentru el şi pentru 2022-2023, acum ar fi greu să punem banii pentru acel an şcolar pentru că 

nu avem regulamentul încă şi nu ştim care vor fi condiţiile dar atunci când aceste lucruri vor 

deveni clare cred că împreună vom putea să facem acest efort, să continuăm să susţinem 

programul „Şcoală după şcoală". Mulţumesc frumos. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Domnul Nedelcuţ să lăsăm 

populismele pentru că nu ne ajută la nimic, cu toate astea toţi vom vota alături de copiii din 

sectorul 2. 

Se supune la vot punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind acordarea alocării 

financiare pentru facilitarea participării elevilor înscrişi în unităţile de învăţământ din 

Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti la programul „Şcoală după şcoală" şi aprobat de către 

Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -20, NU - O, ABŢ -6, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcu\ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Anghel Florin, Dină Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Mihai 

Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela 

Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Costache Adrian, Catone 

Magdalena- Marta, Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru. 

NU VOTEAZĂ: -

13 



Este prezentat punctul nr.3, proiectul de hotărâre pentru aprobarea numărului ş1 

cuantumului burselor aferente Semestrului I al anului şcolar 2021-2022 pentru elevii din 

învăţământul preuniversitar de stat de pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Domnul Iliescu mulţumim frumos. 

Trecem la punctul 3 pe ordinea de zi. Iniţiator doamna viceprimar Alexandra Chirilă, dacă 

doriţi să spuneţi ceva legat de acest punct. 

Doamna Chirilă Alexandra, viceprimarul sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, 

mulţumesc frumos. Proiectul de burse pentru acest semestru, nu sunt foarte multe de spus 

despre el, păstrăm cuantumul burselor pe care l-am votat şi anul trecut, avem aproximativ 21 

500 de burse, de merit, de performanţă, sociale şi aşa mai departe şi am hotărât să păstrăm 

acest semestru cuantumul burselor, am avut discuţii şi cu consiliul elevilor, am avut discuţii 

pe tema burselor şi cu celelalte sectoare, în acest moment vă propun să votăm bursele cum au 

fost anul trecut şi urmează să vedem semestrul viitor. Mulţumesc. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt alte intervenţii vă 

rog să dăm drumul la vot pentru punctul numărul 3. 

Se supune la vot punctul nr. 3, proiectul de hotărâre pentru aprobarea numărului şi 

cuantumului burselor aferente Semestrului I al anului şcolar 2021-2022 pentru elevii din 

învăţământul preuniversitar de stat de pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA- 26, NU - O, ABŢ- O, 

NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, 

Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Dină Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind aprobarea plafonului 

maximal pentru anularea sumelor mai mici de 40 lei, cu care contribuabilii figurează datori 

către bugetul local al Sectorului 2, ca total al creanţelor fiscale, la data de 31 decembrie 

2021; 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Putem trece la proiectul numărul 4 

pe ordinea de zi. Iniţiator domnul Radu Mihaiu, dacă doriţi să spuneţi ceva. 
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Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: E un 

proiect care se votează în fiecare an, un proiect care să ne asigure că nu cheltuim mai mulţi 

bani pentru recuperarea creanţelor decât creanţele în sine, adică să nu ajungem să cheltuim 

30 de lei sau 50 de lei pentru o creanţă de 1 O lei. Se votează în fiecare an, sunt convins că toţi 

consilierii ştiu de acest lucru pentru că l-am votat şi anul trecut. Vă mulţumesc. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Domnul preşedinte. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Da domnul Iliescu, vă rog. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: De acord cu această propunere 

care a fost iniţiată de primarul PSD Sector 2 Toader Mihai şi mă bucur să continuăm această 

iniţiativă bună pentru cetăţeni. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt alte intervenţii 

putem să dăm drumul la vot. Votăm punctul numărul 4 de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei: Eu nu pot vota electronic, votez da. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc domnul Panaitescu, s-a 

consemnat. Avem 26 de voturi pentru, proiectul a trecut. 

Se supune la vot punctul nr. 4, proiectul de hotărâre privind aprobarea plafonului 

maximal pentru anularea sumelor mai mici de 40 lei, cu care contribuabilii figurează datori 

către bugetul local al Sectorului 2, ca total al creanţelor fiscale, la data de 31 decembrie 2021 

şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, 

NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, 

Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Dină Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal al d-ului consilier local Panaitescu Tudor-Andrei: 

PENTRU. 

Este prezentat punctul nr.5, proiectul de hotărâre privind aprobarea cererilor de 

finanţare şi a devizelor generale estimative pentru obiectivele de investiţii „Construire pasaj 

suprateran Şoseaua Fundeni - Strada Gherghiţei", „Construire pasaj subteran B-dul 

Ferdinand I- B-dul Gării Obor-Str. Heliade Între Vii", „Construire pasaj suprateran str. 

Baicului" în vederea includerii la finanţare în cadrul Programului Naţional de Investiţii 

"Anghel Saligny"; 
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Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Trecem la punctul numărul 5 de pe 

ordinea de zi. Iniţiator domnul Radu Mihaiu, dacă doriţi să spuneţi ceva. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Da, 

cred că sunt necesare câteva clarificări aici cu privire în primul rând la oportunitatea unor 

astfel de cereri de finanţare pentru un program de investiţii pe care USR l-a criticat. Nu vreau 

să ascund acest lucru dar vreau să clarific ceea ce s-a criticat. USR nu a spus niciodată că nu 

este nevoie de bani de investiţii ci doar că felul în care este scris acest program permite 

alocări discreţionare, reguli neclare şi mai mult de-atât urmărirea acestor contracte este 

deficitară. Insistăm în continuare ca criteriile să fie clare şi să fie unele care să dovedească 

capacitate de implementare, insistăm în continuare ca aceste cereri de finanţare să fie 

urmărite în mod corect de către instituţiile statului aşa cum ar trebui. Primăria Sectorului 2 va 

respecta şi va face transparent toate aceste demersuri, asta ne însemnând că alte primării nu 

pot să facă altfel. Din acest punct de vedere în continuare USR susţine aplicarea de criterii 

clare pentru cererile de finanţare, aplicarea de criterii clare pentru monitorizarea 

implementării proiectelor, că şi aicea multe proiecte s-au arătat cu probleme şi USR susţine 

în continuare că este nevoie de bani pentru dezvoltare şi pentru dezvoltare de proiecte dar că 

aceşti bani trebuie să fie cheltuiţi cumpătat şi că trebuie să fie cheltuiţi cu cap. Al doilea 

punct pe care voiam să-l abordez se referă la obiectele acestor trei cereri de finanţare, 

respectiv construirea a trei pasaje. Pasajul suprateran Fundeni-Gherghiţei este un pasaj care 

deblochează foarte mult din traficul auto care se duce pe autostradă, noi practic avem o 

autostradă care începe pe Gherghiţei şi avem de asemenea tot traficul care vine din 

Pantelimon şi se duce pe Fundeni şi este blocat de intersecţia cu strada Colentina. Pentru 

accesarea acestei autostrăzi pasajul este mai mult decât este necesar, el nu este prevăzut în 

planul de mobilitate urbană durabilă dar cred eu că ar trebui să fie prevăzut odată ce s-a 

finalizat această autostradă şi vom lucra împreună cu Primăria Capitalei pentru actualizarea 

PMUD, adică Planul de Mobilitate Urbană Durabilă. Al doilea proiect este pasajul Ferdinand 

I - Bulevardul Gării Obor - Str. Heliade Între Vii, este vorba de o descărcare a viitorului 

cartier, viitorului pol de dezvoltare de la Electronicii către zona centrală, în acest moment 

zonele de descărcare sunt foarte, foarte limitate prin Şoseaua Colentina, prezentând multe 

ambuteiaje şi o aglomeraţie foarte, foarte mare şi de asemenea o altă zonă de descărcare este 

înspre Pantelimon sau pe la bariera Baicului despre care vorbesc imediat. Deci sunt nişte 

pasaje absolut vitale pentru dezvoltare. Al treilea pasaj despre care vorbim este cel 

suprateran de la strada Baicului, bariera de la Baicului o ştie toată lumea şi ştie cât de mult se 

blochează traficul acolo. Deci încă o dată sunt trei pasaje absolut necesare pentru descărcarea 

unor zone importante pentru traficul auto, asta nu înseamnă că nu vom merge în continuare 

pentru încurajarea renunţării la a doua maşină, la a treia maşină, avem nevoie să creăm 

transport în comun, transport alternativ în acelaşi timp însă asigurând şi fluiditatea traficului 

pentru maşinile rămase. Vă mulţumesc. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Am văzut trei mâini ridicate, 

doamna Popescu, domnul Iliescu şi domnul Feroiu, în această ordine o să vă dau cuvântul. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Primul care a cerut cuvântul a fost Siviu 

Feroiu domnule preşedinte. 
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Doamna Consilier local Popescu Lenuţa: Imediat, deci l-am ascultat şi eu pe domnul 

primar. Tot a spus domnul primar că sunt proiecte foarte importante pentru sectorul 2 şi într

adevăr prin acel proiect Anghel Saligny. I-aş sugera domnului primar, fiind atât de 

importante aceste proiecte, ca pe viitor să se facă separat proiectele de hotărâre, deci m-aţi 

înţeles proiecte de hotărâre separat pentru fiecare obiectiv cu cereri de finanţare individuale. 

Problema a doua, din ce am citit eu programul se desfăşoară sau fiecare proiect se desfăşoară 

pe o perioadă de şase ani. Am citit bine cred, da? N-aş vrea să spun că este total neserios sau 

nu mi-aş dori să fie neserioasă treaba, pentru că citind foarte clar în proiectele de hotărâre am 

constatat diferenţe majore şi nejustificate între trei devize la capitolul cheltuieli proiectare şi 

asistenţă tehnică şi vă dau un simplu exemplu, studiul de fezabilitate şi dining de 10,8 

milioane la pasajul Ferdinand - Obor aproape egală cu proiectul tehnic şi detalii de execuţie. 

A doua problemă, după cum poate ştiu şi colegii noştri, studiul de fezabilitate, expertizele 

tehnice, consultanţa, asistenţa tehnică nu sunt eligibile la finanţare, deci ele sunt suportate 

din bugetul local. Nu mi-aş dori de loc să fie doar studiile plătite şi undeva proiectele să 

rămână într-un sertar şi din acest motiv vreau să atrag atenţia că proiectele sunt foarte bune 

dar trebuie să ne ţinem de ele şi ultima problemă, transparenţa, într-adevăr toate achiziţiile de 

lucrări şi servicii ar trebui să fie transparente şi vreau să vă întreb doar domnul primar cine a 

întocmit devizul general estimativ, aparatul primăriei sau o firmă din afară? 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc doamna Popescu, vă 

rog domnul primar dacă puteţi să răspundeţi. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

răspunde câteva lucruri, în primul rând dacă se obţine cererea de finanţare sigur că e mai 

simplu să facem şi SF-urile şi să plătim pentru ele şi proiectul tehnic, altfel o să vedem cum 

le prioritizăm şi din nou se vor prioritiza pe obiective de investiţii în consiliul local. Adică 

acum aprobăm cererile de finanţare, nu aprobăm obiectivele de investiţii şi nici sumele 

pentru ele ci aprobăm un deviz în baza căruia să facem aceste cereri de finanţare. Odată ce ni 

se acordă, ce ni se aprobă cererile de finanţare vom putea să continuăm cu documentaţia 

necesară mai departe proiectelor. Cine a făcut devizul poate răspunde cineva din aparat că eu 

personal nu ştiu cine a făcut devizul, cred că un proiectant, nu ştiu, nu am cunoştinţă, aceste 

devize au venit din aparat. 

Doamna Consilier local Popescu Lenuţa: Ştiţi de ce vă întreb, domnul preşedinte pot 

să, vă întreb pentru că am urmărit şi nu apare licitaţia pe nici un site, din acest motiv v-am 

întrebat dacă cumva aparatul primăriei sau o firmă din afară. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog domnule primar. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O să 

răspund sper până la finalul acestei şedinţe cine a făcut acest deviz, da. Bine, mulţumesc. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: În general devizele primăriei sunt făcute 
de un proiectant al primăriei domnule primar, trebuia să-l cunoaşteţi pe nume şi prenume. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Domnul Iliescu vă rog, aveţi 

cuvântul. 
Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Într

adevăr aveţi dreptate domnul Săftoiu, aşa am spus şi eu, au venit din aparat, nu ştiu dacă le-a 
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făcut cineva, dacă au fost subcontractate, la mine au ajuns din aparat, nu-l cunosc cu nume şi 

prenume, nici nu ştiu dacă ar trebui. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Da, este corectă observaţia 

colegului nostru de la PNL, Săftoiu. Domnule preşedinte, mulţumesc că mi-aţi dat cuvântul, 

aş vrea să-i urez domnului primar USR Radu Mihaiu, bun venit în grupul hoţilor din întreaga 

ţară care accesează programul Anghel Saligny, bine aţi venit în grupul tâlharilor conform 

declaraţiilor USR, bun venit domnule primar şi vă doresc spor la treabă, să accesaţi fondurile 

din acest program. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnule Iliescu eu nu sunt în nici un grup de hoţi, nu ştiu în câte sunteţi dumneavoastră dar 

eu nu sunt în nici unul. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin-Cristinei: Nu domnule primar aşa e 

declaraţia USR, apropo de acest program Anghel Saligny care se adresează tuturor primarilor 

din această ţară. 

Domnul Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Gata domnul Iliescu mulţumesc 

frumos, dacă nu mai aveţi întrebări la proiect. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Deci în primul rând vreau şi eu să ştiu, am câteva 

întrebări pentru a începe acest dialog cu cine s-a ocupat de întocmirea acestor proiecte, cine 

anume din aparatul primăriei, am înţeles că este un consultant extern dar cine anume s-a 

ocupat de ele? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Infirm 

faptul că a fost un consultant extern, aparatul primăriei a lucrat la acest deviz general. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Păi atunci întrebările pot să le adresez 

dumneavoastră sau mă gândeam să vorbesc tehnic cu cineva atâta tot ca să nu excludem 

orice fel de discuţie, deci nu ştim cine a lucrat la ele din aparatul primăriei. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 

venit din aparat, deci nu ştiu trebuie să fie cineva cu nume şi prenume, aveţi nişte întrebări, 

putem să vă răspundem, dacă adresaţi aceste întrebări o să vă putem răspunde la ele până la 

finalul acestei şedinţe. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Vreau să-mi spuneţi dacă valoarea totală a 

proiectului este 345. 794.526,68 lei, corect, care este împărţită în 157 de milioane primul 

pasaj, al doilea şi al treilea care duc în total 345 de milioane. Eu în primul rând vă felicit 

pentru că aţi accesat acest proiect, lăsând orice fel de ironie la o parte dar în acelaşi timp vă 

întreb dacă cunoaşteţi normele metodologice din 21septembrie2021 care au fost publicate în 

monitorul oficial pentru programul de investiţii Anghel Saligny. De asta voiam să vorbesc 

tehnic cu cineva ca să nu ziceţi că e vre-o capcană. Dacă nu vă citesc eu art. 2, punctul 4, 

pentru a evita creşterea discrepanţelor şi pentru a asigura coeziunea teritorială fiecare unitate 

administrativ teritorială va avea prealocată finanţare minimă câte cel puţin un proiect eligibil 

în limita următoarelor sume: pentru fiecare categorie administrativ teritorială şi anume, 

punctul e, sectoarele Municipiului Bucureşti 35 de milioane de lei, să înţeleg că aceasta este 

suma maximă pe care noi putem să o alocăm 35 de milioane? 
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Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Prin 

acest program de finanţare, dar un proiect poate fi finanţat din mai multe surse, la fel cum se 

întâmplă şi în cazul altor proiecte. 

Domnul consilier local Feroiu Silviu: Deci avem 370, 300 de milioane că mă uit pe 

deviz din care 22 le punem noi, dintre care ar trebui specificat că noi maxim putem să luăm 

35 de milioane, restul de bani de unde-i luăm, sunt proiecte extraordinare vă felicit încă o 

dată, v-am spus, bun venit în ceea ce înseamnă excluziunea politicii din viaţa administrativă, 

eu vă urez bun venit, v-am spus de la întâlnire privată că vă felicit că faceţi acest lucru, dar 

totuşi cineva cunoşteau aceste norme de 35 de milioane, e întrebarea cine a lucrat, asta era 

întrebarea. Noi luăm 35 de milioane. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Se 

cunosc aceste norme, au fost luate în considerare aceste norme, aceste proiecte pot fi 

finanţate din mai multe surse de finanţare. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Unde scrie în proiect că pot fi finanţate, 

proiectul îl citesc, nu scrie nicăieri, scrie Anghel Saligny şi bugetul local, nu scrie şi alte 

surse de finanţare, aş dori să îmi arătaţi unde, poate greşesc eu, sunt neatent, nu îmi dau 

seama de alte detalii, există şi această posibilitate şi îmi cer scuze anticipat în caz că nu am 

văzut, dar unde scrie că putem atrage ... „ „. „. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu,Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

trebuie să scrie pe undeva că un proiect se finanţează, din ce surse de finanţare, ele sunt 

disponibile şi nu este nevoie pentru nici un proiect să fie menţionate toate aceste surse, pot fi 

credite de la BEI, poate fi Programul Operaţional Regional, pot fi Programul Regional 

Transporturi, care au început programe operaţionale fonduri europene, care au început deja 

dar încă nu au aceste norme de aplicare şi ele vor exista la un moment dat, normele, ce este 

clar este că orice cheltuială făcută după I ianuarie 2021 va putea fi decontată, dacă se 

încadrează în normele care vor fi adoptate! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: În total, noi finanţare pe acest proiect, 

presupunând că trece şi eu personal m-aş bucura să treacă şi credeţi-mă m-aş bucura din tot 

sufletul să treacă, ţinând cont că este un proiect al PNL Anghel Saligny şi o ceartă care va 

făcut pe dumneavoastră cei de la USR, să ieşiţi de la guvernare sub acest motiv şi pentru 

mine este un motiv de mândrie, în acelaşi timp reuşesc să îmi dau seama că din 300 şi ceva 

de milioane, avem finanţare, doar 50 şi ceva de milioane, la ora actuală, 35 plus 22, totuşi 

puteţi să ne spuneţi când anume se implementează aceste proiecte, de unde vin restul de bani, 

adică să mă aştept ca următoarea rectificare bugetare să se vină cu alocare suplimentare de la 

bugetul local, pentru că la momentul actual sunt nişte proiecte pe hârtie cu străzile de la 

punctul 7, cerând bani de la bugetul local, dar toate trebuie să fie în limita a 35 de milioane, 

restul de unde luăm banii? Ştiu, am înţeles, sunt diferite axe, ce ne garantează nouă, că nu 

sunt nişte poveşti frumoase care 1-e punem în dezbatere publică, ne lăudăm cu ele pe 

facebook, iar peste 3 ani de zile nenorociţii aia de la PNL, nu v-au aprobat proiectul, că 

despre aceasta este vorba, administrativ, foarte bune, politica poate să fie cu 2 tăişuri, în 

momentul în care mi se spune, nu s-au aprobat decât 35 de milioane şi nu pot să îl mai 

fac„„„„„„. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Mă 

scuzaţi, ce spuneaţi despre cei de la PNL, cum spuneaţi că sunt, că nu am reţinut? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Acel lucru între ghilimele, aşa cum ni 

se spune de către partidul din care faceţi dumneavoastră parte. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu nu 

am spus niciodată acest lucru. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dumneavoastră nu, colegi de-ai 

dumneavoastră şi nu intrăm în detalii politice, să facem administraţie. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu,Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea să lămuresc câteva lucruri, în primul rând, acestea ce se aprobă aici, sunt cereri de 

finanţare, cereri, atenţie nu avem aceşti bani, nici 35 de milioane nici 22 de milioane, sunt 

cereri de finanţare. Fiecare cerere de finanţare va fi analizată separat, de către ministerul 

dezvoltării şi în funcţie de nişte criterii care probabil vor fi ajustate, sau nu ştiu, sper că vor fi 

ajustate, ele vor fi, sau nu alese spre finanţare, fiecare din aceste proiecte, nu garantează 

nimeni că va fi ales, unul, două, toate sau niciunul din aceste proiecte, se va urmări însă ca 

din proiectele propuse să rămânem cu finanţare în limita a 35 de milioane de lei. Asta este 

adevărat, nu vom primi pe această linie de finanţare mai mult decât 35 de milioane pe nici 

unul din proiecte, acre din proiecte, va fi însă aprobat de către Ministerul Dezvoltării, încă nu 

ştim, că ele trebuie să fie analizate de către Ministerul Dezvoltării. Am propus mai multe 

proiecte ca cereri de finanţare tocmai pentru a avea o diversitate mai mare şi dacă unul dintre 

proiecte poate este respins, să avem şansa cu altul, sau cu altele, în aşa fel încât să 

beneficiem de această finanţare, dar aveţi dreptate aici aţi înţeles bine sunt maxim 35 de 

milioane de lei care sunt accesibili, unde nu aveţi dreptate este aceea că nu avem aceşti bani, 

încă nu ni sau aprobat, urmează să ni să aprobe şi o să vedem pe care dintre proiecte se vor 

aproba. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bun, ca să închei această discuţie şi eu 

vă mulţumesc pentru răspuns, am înţeles totul foarte bine, în caz că se aprobă vom avea doar 

cei 35 de milioane până la trei sute şi cei 22 la bugetul local, mai există mult, aceste proiecte 

reprezintă primul pas, din punctul meu de vedere, momentan, doamne ajută să se aprobe şi 

vă mulţumesc mult pentru răspunsuri. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte mă auziţi? 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Vă ascult! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Păi vă spun eu că nu aţi înţeles mei 

dumneavoastră, nici domnul Feroiu şi cred că nici domnul primar. Pentru un proiect eligibil 

se alocă o finanţare minimă de 35 de milioane scrie foarte clar în norme la art. 2, alin 4, 

despre ce vorbim! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Vreau să iau şi eu cuvântul, domnule 

preşedinte! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: E foarte clar. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Trebuie să vă spunem că proiectul 

acesta naţional de investiţii este muncit de, toată lumea o ştie de guvernul liberal, de 

premierul Florin Câţu. Noi vom vota cu da aceste proiecte, pentru că fac parte dintr-un 
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proiect mare naţional al PNL, pentru alocarea de bani pentru comunităţi. Domnul Radu 

Mihaiu, a făcut adineauri exact eroarea de a cădea în capcana propriilor acuzaţii şi anume, că 

cere mai multă transparenţă, mai multă oportunitate a sumelor, multe lucruri care ţin de un 

vot liniştitor pentru noi, pentru că ştim despre ce este vorba, dânsul a alocat aşa cum spunea 

adineauri doamna Lenuţa Popescu, doar pentru sefeuri 35 de milioane de lei, ori eligibilitatea 

la alocarea banilor de către guvernul României, are în vedere şi aceste sume puse maximale 

sau minimale, „ .minimal, noi vom vota încă o dată acest punct de pe ordinea e zi, dar tare 

mă tem că propunerile primăriei şi ale dumneavoastră, domnule Radu Mihaiu, vor fi 

susceptibile să pice la selecţia finală, tocmai din cauza faptului că acele sume sunt cum sunt, 

iar chiar m-am întrebat cine este devizistul, pe ce bază a făcut aceste devize pentru că e 

posibil ca aceste proiecte atât de importante, noi nu vrem să ratăm nici unul, pot fi 

compromise prin simpla elaborare a devizului pentru ele. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Mulţumim, dacă mai aveţi alte întrebări? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnule preşedinte, vreau să spun şi eu, că 

PSD, va vota proiectele cu banii care vin din acest Anghel Saligny ................. . 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Vă auzim foarte prost doamna Popescu. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Mă auziţi acum şi PSD, votează aceste 

proiecte şi le vom urmări pas cu pas ........... . 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Vă invit să votaţi, avem 26 de voturi 

pentru, proiectul a trecut. 

Se supune la vot punctul nr. 5, proiectul de hotărâre privind aprobarea cererilor de 

finanţare şi a devizelor generale estimative pentru obiectivele de investiţii „Construire pasaj 

suprateran Şoseaua Fundeni - Strada Gherghiţei'', „Construire pasaj subteran B-dul 

Ferdinand I- B-dul Gării Obor-Str. Heliade Între Vii", „Construire pasaj suprateran str. 

Baicului" în vederea includerii la finanţare în cadrul Programului Naţional de Investiţii 

"Anghel Saligny" şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru 

Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Dină Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind numirea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Sectorului 2 în Comisiile de evaluare a probei de interviu la fiecare 
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unitate de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 unde se desfăşoară concursurile 

pentru ocuparea funcţiilor de director şi director adjunct; 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Dacă doriţi să spuneţi ceva. 

Doamna Duinea Corina Iosefina, Director Executiv D.A.P.L.: Eu aş avea aici, o mică 

intervenţie, aţi observat, am afişat tabelul pe care l-aţi transmis prin consens cu grupurile de 

consilieri, fac următoarea precizare, faţă de acel tabel publicat în anexa la viitoarea hotărâre 

de consiliu se va regăsi la fiecare consilier în parte şi adresa oficială de email pe care 

dumneavoastră o aveţi, pe Primăria Sector 2 şi aţi observat tabelul includea şi un număr de 

telefon pentru a putea fi contactaţi, numărul va fi cel din comunicările mele cu 

dumneavoastră, adică cel care există pentru fiecare consilier la nivelul primăriei. Dacă cineva 

are ceva împotrivă şi doreşte să nu apară adresa de email şi telefonul în anexă, să ne 

comunice, acum. Fac precizarea că anexa publicată la hotărâre pe site, nu va conţine nici 

adresa de email nici telefonul, adică vor fi anonimizate, dar pentru legătura dumneavoastră 

cu şcoala şi cu Inspectoratul Şcolar anexa va fi comunicată cu aceste 2 elemente de 

identificare a dumneavoastră. Dacă cineva consideră că nu ar trebui să apară acel contact, să 

ne comunice acum, asta este diferenţa faţă de ce mi-aţi transmis dumneavoastră şi este 

publicat pe site, am zis să precizez. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Mă 

bucur că suntem în unanimitate pe această listă, este un proiect în care am reuşit să 

colaborăm, nu pot să zic mare lucru despre el, este vorba de consilierii care participă în 

comisiile de evaluare la concursurile directorilor şcolilor. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Domnule preşedinte şi eu vreau să 

adaug un lucru şi anume că, cred că este primul proiect de hotărâre asupra căruia toate cele 

trei grupuri politice din Consiliul Local, au picat de acord. Cred că este o premieră, de un an 

de zile. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Aşa este, dacă nu mai sunt alte intervenţii 

vă rog să dăm drumul la vot. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Asta datorită liderilor de grup, domnule 

coleg! 

Se supune la vot punctul nr. 6, proiectul de hotărâre privind numirea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Sectorului 2 în Comisiile de evaluare a probei de interviu la fiecare 

unitate de învăţământ preuniversitar de stat din Sectorul 2 unde se desfăşoară concursurile 

pentru ocuparea funcţiilor de director şi director adjunct şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcu\ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, 

Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Dină Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 
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Lăzăroiu Ioana Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru aprobarea cererilor de 

finanţare şi a devizelor generale estimative privind reabilitarea sistemului rutier pentru 15 
străzi din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti, în vederea includerii la finanţare în cadrul 

Programului Naţional de Investiţii "Anghel Saligny"; 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu,Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Tot 

pentru acest program despre care am vorbit mai devreme, am trimis spre finanţare şi nişte 

proiecte în care avem ceva mai multă documentaţie, sunt nişte străzi pentru care avem deja 

Daliuri, pentru care avem documentaţie pentru lucrările de intervenţie, sper eu că la un 

moment dat, faptul că avem o documentaţie mai bună să conteze, sunt străzi selectate în aşa 

fel încât, să putem reface şi aliniamente stradale şi să putem planta mai mulţi copaci, este 

unul din obiectivele pe care le-am avut şi atunci când am avut candidaţii, cred eu că este o 

direcţie bună în aşa fel încât, dacă primim această finanţare să putem să refacem şi străzile 

dar să plantăm şi mai mulţi copaci. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Pentru că la început am omis să cerem 

avizul şi de la urbanism, o să cer acum avizul de la Urbanism, care este favorabil. Trecem la 

vot. 

Doamna consilier local Enache Nicuţa: Nu am reuşit să votez, răspunsul meu este da. 

Se supune la vot punctul nr. 7, proiectul de hotărâre pentru aprobarea cererilor de 

finanţare şi a devizelor generale estimative privind reabilitarea sistemului rutier pentru 15 

străzi din Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti, în vederea includerii la finanţare în cadrul 

Programului Naţional de Investiţii "Anghel Saligny" şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcu\ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, 

Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Dină Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan 

Cristian, Iordache Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal al d-mnei consilier local Enache Nicuţa: PENTRU. 
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Este prezentat punctul nr. 8, proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti la 30.09.2021; 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Din 

păcate suntem puţin întârziaţi cu acest proiect de hotărâre care ar fi trebuit să fie aprobat în 

luna octombrie, am avut o situaţie cate ţine de pandemie în aparat, acesta este motivul şi 

pentru care am întârziat şi care este pus pe lista suplimentară, justificarea urgenţei. Urgenţa 

este că trebuia să îl publicăm până în octombrie, întârzierea este din cauza pandemiei. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Aşa prevedea până în luna 

octombrie. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Nu vi s-a dat cuvântul. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am spus ce aveam de spus. Din 

cauza pandemiei îl înţelegem pe domnul Primar. 

Se supune la vot punctul nr. 8, proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti la 30.09.2021 şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, 

NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch 

Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu 

Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Oină Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache 

Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Panaitescu Tudor-Andrei. 

Este prezentat punctul nr. 9, proiectu/ de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii: "Reabilitare pod 

pietonal peste Lacul Morarilor, Sector 2, Bucureşti"; 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: După 

cum ştiţi suntem în reabilitare cu Parcul Morarilor, am avut un proiect, pentru parc, avem un 

proiect separat pentru pod. Podul era într-o stare jalnică, cei care au fost în Parcul Morarilor 

ştiu foarte bine în ce hal arată podul acela, dacă tot facem reabilitarea parcului să refacem şi 

podul, am avut discuţii, destul de lungi, apropo de acest pod, zic eu că am ajuns la o soluţie 

care să fie pe măsura acestui parc care este unul dintre cele mai utilizate parcuri din Sectorul 
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2 şi deserveşte, o grămadă de cetăţeni. Sper eu să reuşim cu acest pod să îl finalizăm anul 

acesta. 

Se supune la vot punctul nr. 9, proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii: "Reabilitare pod 

pietonal peste Lacul Morarilor, Sector 2, Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcu\ Radu, Pelegrini Marius- Ovidiu, Waspusch 

Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu 

Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Dină Adrian, 

Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana 

Gela, Mihai Constantin, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Zaharia Răzvan Cristian, Iordache 

Isabela Florina, 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Panaitescu Tudor-Andrei. 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu:. Aşa cum spuneam şi la începutul 

şedinţei, dacă sunt interpelări o să le luăm la finalul şedinţei. Am ajuns la finalul şedinţei, aşa 

că dacă o să avem interpelări o să vă rog să vă înscrieţi la cuvânt. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Pentru Domnul Director General 

al ADP Sector 2, domnul Drugău, nu ştiu dacă este în sală? 

Domnul consilier local Matei Vasile -Silviu: Da este în sală. Vă ascultă! 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Având în vedere că în zona 

protejată Vatra Luminoasă s-au făcut lucrări în ultima vreme la un număr de scuaruri, Ciurea, 

Bozioru, Călin Motoi şi Nichita Stănescu, mă rog, scuaruri, parcuri, v-am solicitat pe email 

să îmi transmiteţi o serie de informaţii, de mai bine de I O zile şi nu am primit nici un răspuns 

de la dumneavoastră. Solicitarea viza dacă aceste lucrări se încadrează în ceea ce înseamnă 

întreţinere sau se încadrează în investiţii pentru fiecare dintre aceste parcuri, vă rugam să-mi 

spuneţi acest lucru şi unde a fost prevăzută finanţarea în buget şi de asemenea vă rugam să

mi transmiteţi documentaţiile tehnico-economice aferente şi informaţiile referitoare la 

autorizarea acestor lucrări. Nu am primit de la dumneavoastră nici un răspuns! Repet această 

solicitare şi poate îmi furnizaţi aceste informaţii. 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Veţi primi răspuns domnule 

consilier. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Care este intervalul, pentru că le

am solicitat deja de 1 O zile şi nu am primit nici un răspuns, este o solicitare oficială făcută de 

un consilier şi aş vrea să ... „ cum înţelegeţi dumneavoastră să daţi curs acestei solicitări? 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Cu siguranţă se lucrează la 

răspuns şi îl veţi primi, fără probleme. 
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Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Care este termenul în care îl voi 
primi, vă rog? 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: În termenul legal! 
Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: În momentul de faţă, nu puteţi să 

oferiţi nici un fel de informaţii pe această temă? 
Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Nu! 
Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Am înţeles! 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Se lucrează la răspuns! 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu,Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Haideţi că o să primiţi răspuns , cât se poate de repede! Domnule director vă rog să urgentaţi 
acest răspuns! 

Domnul Alin Drugău, Director General A.D.P. Sector 2: Sigur domnule primar. 
Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Mulţumim, dacă nu 

mai avem interpelări, declar şedinţa închisă! 

Nemaifiind Înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinjă Matei 

proces-verbal. 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: __ - DA, _ _ - NU, __ - ABŢ„ în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2021. 

SNNlex SAPL- PVSCl..52 
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